
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 
 

Jednání číslo 9/2025 

Datum a čas 19. 5. 2025 od 19.30 

Místo  Obecní úřad Hlásná Třebaň

Přítomni (9) 
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj,, Jan Valenta, Jan 
Marek, Michal Knor, Jana Šváchová, Martina Musilová 

Omluveni (0)  

Hosté (0) obyvatelé ulice Chatařská  

Zápis zapsal Martina Musilová 

Ověřovatelé zápisu Juraj Calaj, Jiří Krátký  

 

1. Zahájení 

1.1. Organizační opatření 
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Martinu Musilovou a za ověřovatele zápisu Juraje 
Calaje a Jiřího Krátkého. 
 
Usnesení 25/9/1.1:  Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Martinu Musilovou a 
za ověřovatele Juraje Calaje a Jiřího Krátkého.. 
 
Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Jana Šváchová, Martina Musilová Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2. Program zasedání 
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn.   
 
Program zasedání: 

1. Zásady pro výstavbu na území obce Hlásná Třebaň - Pravidla pro jednání s investory 
2. Dotace ze SčK – kanalizace Rovina - projektová příprava 
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https://www.google.com/maps/place/Obecn%C3%AD+%C3%BA%C5%99ad+Hl%C3%A1sn%C3%A1+T%C5%99eba%C5%88/data=!4m2!3m1!19sChIJEUvcIq2jC0cRS2aKpnGfOyY


 
3. Dotace ze SčK – fond IZS 
4. Výstupy z komisí a výborů 
5. Věcná břemena 
6. Různé 

a. Diskuze ulice Chatařská 

b. Představení Poptávkové dopravy CITYA (LETY GO) 
 

 

 
Usnesení 25/9/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 
 
Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Jana Šváchová, Martina Musilová Proti (0), Zdržel se (0) 

2. Zásady pro výstavbu na území obce Hlásná 

Třebaň - Pravidla pro jednání s investory 

Návrh: Starosta předložil zastupitelstvu návrh “Zásad pro výstavbu na území obce Hlásná Třebaň 
- Pravidla pro jednání s investory”  Zásady zrevidoval finanční výbor vč. návrhu na výši finančních 
částek a dále pak stavební výbor. Zastupitelé připomínkovali předložený dokument. 
 
Usnesení 25/09/02: Zastupitelstvo pověřuje starostu o zapracování připomínek a přípravu 
upraveného návrhu “Zásad pro výstavbu na území obce Hlásná Třebaň - Pravidla pro jednání s 
investory” a smlouvy na příští jednání zastupitelstva. 
 
Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Jana Šváchová, Martina Musilová Proti (0), Zdržel se (0) 
 

3. Dotace ze SčK – kanalizace Rovina - 

projektová příprava 

Návrh: Starosta prezentoval zastupitelstvu možnost podání žádosti do programu “Program 2025 
pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu podpory včasné 
přípravy projektů”  Z programu je možné žádat příspěvek na tvorbu projektové dokumentace na 
projekt kanalizace na Rovinách. Výše možné dotace je 500 Kč.  
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https://docs.google.com/document/d/1YtpvGddmuF7sVQ9rqyqMSFEyuZW1CD1e?rtpof=true&usp=drive_fs
https://docs.google.com/document/d/1YtpvGddmuF7sVQ9rqyqMSFEyuZW1CD1e?rtpof=true&usp=drive_fs
https://stredoceskykraj.cz/documents/19106014/20037777/Program%202025%20pro%20poskytova%CC%81ni%CC%81%20dotaci%CC%81%20z%20rozpoc%CC%8Ctu%20Str%CC%8Cedoc%CC%8Ceske%CC%81ho%20kraje%20ze%20Str%CC%8Cedoc%CC%8Ceske%CC%81ho%20Fondu%20podpory%20vc%CC%8Casne%CC%81%20pr%CC%8Ci%CC%81pravy%20projektu%CC%8A.doc/95412963-8c48-c19c-bdd1-7c86d902f9c2
https://stredoceskykraj.cz/documents/19106014/20037777/Program%202025%20pro%20poskytova%CC%81ni%CC%81%20dotaci%CC%81%20z%20rozpoc%CC%8Ctu%20Str%CC%8Cedoc%CC%8Ceske%CC%81ho%20kraje%20ze%20Str%CC%8Cedoc%CC%8Ceske%CC%81ho%20Fondu%20podpory%20vc%CC%8Casne%CC%81%20pr%CC%8Ci%CC%81pravy%20projektu%CC%8A.doc/95412963-8c48-c19c-bdd1-7c86d902f9c2
https://stredoceskykraj.cz/documents/19106014/20037777/Program%202025%20pro%20poskytova%CC%81ni%CC%81%20dotaci%CC%81%20z%20rozpoc%CC%8Ctu%20Str%CC%8Cedoc%CC%8Ceske%CC%81ho%20kraje%20ze%20Str%CC%8Cedoc%CC%8Ceske%CC%81ho%20Fondu%20podpory%20vc%CC%8Casne%CC%81%20pr%CC%8Ci%CC%81pravy%20projektu%CC%8A.doc/95412963-8c48-c19c-bdd1-7c86d902f9c2


 
Možnost podávání žádostí je od 1.7.2025. Výzva je průběžná, fod se tedy zavře po vyčerpání 
alokace finančních prostředků (11 mil korun).  
 
Usnesení 25/08/03: Zastupitelstvo obce souhlasí s podáním žádosti o dotaci do Programu 2025 
pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu podpory včasné 
přípravy projektů pro projekt “Kanalizace Rovina”. 
 
Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Jana Šváchová, Martina Musilová Proti (0), Zdržel se (0) 

4. Dotace ze SčK – fond IZS 

Návrh: Starosta prezentoval zastupitelstvu možnost podání žádosti do programu Program 2025 
pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu podpory 
dobrovolných hasičů a složek IZS. 
 
Obec může žádat o dotaci z tematické zadání C "Podpora akceschopnosti jednotek SDH obcí" a to 
na předepsaný druh věcných prostředků. Maximální výše dotace je 100 tis. Spoluúčast obce je 
5%. 
 
Ze seznamu možného vybavení hasiči vybrali toto: 
 
 

Batoh D program 1 ks 35 000 Kč 

Nástroj Gorgui 2ks 12 000 Kč 

Vyváděcí maska 2ks 14 000 Kč 

Vak na hašení 2 ks 14 000 Kč 

Tlumice 2ks 3 000 Kč 

Rukavice hasičské technické 6ks 8 400 Kč 

Tablet s aplikací 10 000 Kč 

Celkem 96 400 Kč 

 
 
Spoluúčast obce je ve výši  4 820 Kč 
 
 
Usnesení 25/09/03: Zastupitelstvo obce souhlasí s podáním žádosti o dotaci do Program 2025 
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https://stredoceskykraj.cz/documents/19106014/20034049/PROGRAM-HAS-2025.pdf/27dcaa1b-9e9f-7e1e-7e91-ceb6c3a7d047
https://stredoceskykraj.cz/documents/19106014/20034049/PROGRAM-HAS-2025.pdf/27dcaa1b-9e9f-7e1e-7e91-ceb6c3a7d047
https://stredoceskykraj.cz/documents/19106014/20034049/PROGRAM-HAS-2025.pdf/27dcaa1b-9e9f-7e1e-7e91-ceb6c3a7d047
https://stredoceskykraj.cz/documents/19106014/20034049/PROGRAM-HAS-2025.pdf/27dcaa1b-9e9f-7e1e-7e91-ceb6c3a7d047


 
pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu podpory 
dobrovolných hasičů a složek IZS na pořízení věcného vybavení pro jednotku sboru dobrovolných 
hasičů. 
 
Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Jana Šváchová, Martina Musilová Proti (0), Zdržel se (0) 
 

5. Výstupy z výborů a komisí 

Stavební výbor 
Revize rozpracovaných projektů  

- Aktualizace tabulky priorit pro rekonstrukci ulic 

- Chodník Karlštejnská - projektová příprava 

- Rozšíření řádů tlakové kanalizace - další ulice 

- Ulice pod Svahem - II.část - analýaz příčin(sondy), stabilizace povrchu 

- Rekonstrukce stávající lávky 

- Minifesto - obecní pozemek 

- Náves Rovina 

- Autobusová zastávka Rovina 

- Analýza využití pozemku na Plovárně 

- Vodovody - Plovárna, náves Rovina 

- Nový zdroj vody 

- Náves Hlásná Třebaň 

- K+R 

- Vjezdové brány - majetková příprava 

- Výkupy pozemků pod komunikacemi 

Sociální výbor 

- 11.5. proběhlo setkání v zahradě  

- 16.5. proběhla akce pečeme spolu 

Okrašlovací komise 

- revize rozpracovaných projektů: Stezka úvoz, hřbitov, Kytlinská/Mořinská, referenční svah  
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https://stredoceskykraj.cz/documents/19106014/20034049/PROGRAM-HAS-2025.pdf/27dcaa1b-9e9f-7e1e-7e91-ceb6c3a7d047
https://stredoceskykraj.cz/documents/19106014/20034049/PROGRAM-HAS-2025.pdf/27dcaa1b-9e9f-7e1e-7e91-ceb6c3a7d047


 

- 21.6. Botanická vycházka s Albertem Šturmou  

Finanční výbor 

- Nový software na stočné a vodné - spuštění v červnu 2025  
 

Kulturní výbor 

- 14.6. Plavba na Berounce  
 

6. Věcná břemena 

Návrh:  Nejsou 

7. Různé 

7.1.  Rozpočtové opatření č. 1 
 
Návrh:  Starosta předložil zastupitelstvu návrh rozpočtového opatření č. 1 
 
Změna je především na straně příjmů u poplatků a daní.  
 
Na straně výdajů pak došlo k úpravě výdajů o 99 000 Kč na nákup sekačky na pro technické 
služby. 

 

Usnesení 25/08/7.1:  Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtového opatření č.1.  
 
Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Jana Šváchová, Martina Musilová Proti (0), Zdržel se (0) 
 

7.2. Diskuze – ulice Chatařská 
 
Hosté přítomní na zasedání zastupitelstva otevřeli téma přístupu v ulici Chatařská. Obec se ujme 
role mediátora mezi přítomnými hosty a majitelkami pozemků, přes které cesta vede. Dále se 
zastupitelstvo shodlo, že zástupci obce navštíví paní Zuskovou a předají jí informace o možných 
technických a stavebních řešeních, která by mohla situaci v dané lokalitě zlepšit.  
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https://docs.google.com/spreadsheets/d/1YtVWghhrXiefNBwPM4HvSU45CA3QMQ9F?rtpof=true&usp=drive_fs


 

7.3. Představení služby Poptávkové dopravy CITYA 
 
Zastupitel Michal Knor představil zastupitelstvu službu Poptávkové dopravy CITYA. Zastupitelstvo 
se shodlo, že na některé z příštích schůzí pozve zástupce společnosti CITYA, aby podrobněji 
představil nabízené služby a odpověděl případné dotazy. 

Příští jednání zastupitelstva     

       

Jednání číslo 10/2025 

Datum a čas 2. 6. 2025 od 19.30 

Místo  Obecní úřad Hlásná Třebaň

Zapisovatel Tomáš Hanč 

 
 

Ověřovatelé Juraj Calaj …………………………………….. dne ……….……….………. 

 Jiří Krátký …………………………………….. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek …………………………………….. dne ……….……….………. 
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